
Zápis z porady vedení konané dne 14. 7. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Holub, Kohoutková, Dostál, Matyska, Křenek, Malinka, Regner, 

Ledvinka, Novotná Buršíková 

Omluveni: Račanský, Bartošek, Veselý 

 

1. OP VVV   

 V současné verzi návrhu projektu e-IROI chybí řádné zdůvodnění potřebnosti tohoto 

projektu. Křenek zašle návrh znění uvedené části, do finální podoby zpracuje 

Matyska. Konečná verze bude Póčovi odeslána v úterý.  

 Křenek ověří u Póče, že obdržel také všechny ostatní návrhy  

 

2. Kontrola úkolů a zprávy z divizí  

 Kohoutková informovala, že centralizovaný rozvojový projekt na Magion má 

v současnosti dobré šance na úspěch na úrovni MU. 

 Kohoutková informovala o jednání na MŠMT o matrice studentů. Letos končí po 

čtyřech letech smlouva, ministerstvo je spokojeno, ale do budoucna prosazuje větší 

sepětí dodavatele s ministerstvem a vytvoření komplexního systému pro informační 

systémy související s výukou i výzkumem (rejstříky studentů, rejstříky profesorů a 

docentů, rejstříky vědy …). Za tím účelem ministerstvo oslovilo CESNET, Račanský 

bude sledovat vývoj jednání.  

Aktuální smlouva na správu matriky by měla být o rok prodloužena.  

 Křenek informoval o jednáních s Ročkem, Kohoutkovou a Pidanýovou o nové 

struktuře divize péče o uživatele. Záměrem je sjednotit nyní roztříštěnou uživatelskou 

podporu s důrazem na proaktivní podporu mimo vědeckou spolupráci. (další kontrola 

– 21. 7.) 

 Regner upozornil, že na zakoupení licence kampusu od Microsoftu je nutné 

rozhodnutí kvestora. Pokud se Matyska k kvestorem nesejde, bude Regner 

prostřednictvím Veselého požadovat oficiální stanovisko.  

 Proběhla schůzka s CEITEC CŘS – chtějí napojit svůj informační systém do 

celouniverzitní infrastruktury, mají zájem o naši podporu s možností placených 

úvazků. 

 Proběhla jednání s Mendlovým muzeem. Chystají novou expozici s monitorovanými 

vitrínami, budou za to odpovídat síťaři ve spolupráci s lidmi Petra Glose.  

 Holub informoval o přípravě výběrového řízení na telefonii, nejpozději do středy bude 

připraveno pro podpis ředitele.  

 Holub informoval o připravované migraci CPS, ve středu proběhne jednání 

s projektanty. 

 Diskuse o rozdělení odpovědnosti za správu infrastruktury mezi ÚVT, CIT SUKB a 

CEITEC (kontrola 21. 7. – Holub, Křenek)  

 Malinka informoval o chystaném stěhování PdF do nové budovy, Holub zjistí, kdo má 

na starosti sítě v nové budově.  

 Mikšíkovi byla předběžně přislíbena správa proprietárního serveru.  

 Šrubařová připomněla, že vedoucí oddělení obdrželi staré popisy práce svých lidí, do 

září je nutno je aktualizovat.  

 Bude podána výpověď parkování na Gotexu, od září bude možnost parkovat na 

Botanické.  



 Šrubařová upozornila, aby projektoví manažeři při tvorbě projektu důkladně plánovali 

případné investice. Dodatečný převod z neinvestic je velmi komplikovaný a možný 

jen do určité výše. Byl uveden konkrétní příklad.  

 Ledvinka informoval, že na Botanické proběhla úprava elektroinstalace, jejímž cílem 

byla likvidace prodlužovaček, stávající řešení odpovídá požárně-bezpečnostním 

požadavkům.  

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


